
Baza je preveč molčeča
Veliko razpravljamo o delegatskem sistemu in ugo-

tavljamo, kaj ne gre, kaj gre in kje bi bilo treba
>•• namazati«, da bi voz krenil tako, kotje treba. Kakšna
je vloga delegatov, kaj jih teži, kaj menijo, da bi lahko
izboljšali, kako je s stikom z bazo? O tem smo se
menili s samimi delegati temeljnih delegacij združe-
nega dela in krajevnih skupnosti.

TEODOR STOJŠIN (upokoje-
nec): »Naša temeljna delegacija je
izredno ubran kolektiv, zlasti v
strokovnem pogledu, ker imamo
strokovnjake in laže obdelamo
razna občinska gradiva. Zadnje
čase nas sicer daje sklepčnost za-
radi smrti in preselitve nekaterih
članov, a upam. da je to preho-
dno. Težave so potem s stikom s
širšo bazo, se pravi od skupščine
krajevne skupnosti navzdol do
občanov. Moti me, da ne pride do
razprav med občani o tako važnih
zadevah, kot je na primer pro-
račun, družbeni plan ali kaki po-
membni mestni oziroma občinski
odloki. Tako je največkrat na ra-
menih temeljne delegacije, da
oblikuje stališča do takšnih
vprašanj.«

BRANKO RADKOVIČ (polito-
log): »Zanimanjezaproblematiko
v bazi je premajhno, saj ga pone-
kpd skorajda ni. Kar se dogovori-
mo na naši konferenci delegacij,
še gre naprej, a do razprav v bazi
ne pride. Neprijetno je, da ne do-
življaš tistega, kar bi rad, namreč
povratnih informacij iz baze. Res
pa je tudi težko dobiti ljudi sku-
paj, vsaj v Iskri-Vegi, saj so ljudje
dopoldne zaposleni, popoldne pa
se razkropijo na razne konce. Za-
deve rešujemo ad hoc in na kon-
ferenci delegatov se običajno do-
govorimo, kaj bomo prenesli na
skupščino. Morda bi vse šlo bolj
gladko, če bi bilo manj splošnega
govorjenja in več korikretnosti.«

NIKOLA KRSTIČ (zdravnik):
»Vpliv temeljnih delegacij tako v
kolektivih kot v krajevnih skup-
nostih bi moral biti večji; prepro-
sto manjka živega pretoka infor-
macij. Poslovodni oragani pogo-
sto niso dovolj pozorni do temelj-
nih organizacij, zlasti v primeru,
ko gre za dolbčanje kadrov. Kar
zadeva člane temeljne delegacije
v krajevni skupnosti, menim, da'
bi se ti morali bolj vključevati v
delo Rdečega križa, sodelovati s
socialno-zdravstvenimi komisija-
mi, se vključevati tudi v delo do-
mače nege, da bi bili zares sezna-
njeni s problemi, ki se tam pojav-
ljajo in še tako povezovati z zdrav-
stvenimi skupnostmi. Kritična to-
čka delegatskega sistema je na-
mreč ravno v povezovanju kon-
kretnega s splošnim.«

LJUBO BUTINAR (upravni
delavec): »Naša delegacija je pra-
vilbma skle^čna. Težave so prej
pri sami sestavi delegatov glede
strokovnosti, saj kadrovanje ni
vedno najbolj posrečeno jn tako
včasih premalo razpravljamo o
problemih, ki se pojavljajo, ker
med delegati ni takšnih, ki bi se
nanje spoznali. Stiki z delovnimi
telesi krajevne skupnosti so do-
bri, slabši so z občani. Delegati
včasih slabo poznajo problem, da
bi lahko stopili med ljudi in jim
ga razložili. Sodelujejo bolj s foru-
mi koi z njimi. K sreči se vpraša-
nja le kanalizirajo na krajevne fo-
rume in informacije nekako
tečejo.«

MAJDA KUNAVER (upravna
referentka): »iledkokdaj smo
sklepčni. To je najbolj boleča to-
čka konference delegatov, saj se
na ta način ne da kdovekako po-
meniti. Nespametno se mi zdi, da
je gradivo razvlečeno s pogosto
ponavljajočimi se temami; lahko
bi dobivali samo izvlečke in bi
zadostovalo. Kar zadeva stika z
bazo, se moram pohvaliti, da de-
lam v majhnem kolektivu, kjer je
ta stik še kako živ, saj se o vsem
temeljito pomenimo in seveda
prenesemo tudi naprej, če je po-
trebno.«

MARTINA LKITGKB (upoko-
jenka): »Problemi delegatov so
trije: vprašanje sklepčnosti, sode-
lovanje z organi krajevne skupno-
sti in sodelovanje na zboru kra-
jevnih skupnosti. Pri prvem bi
pripomnila, da so težave z udelež-

' bo v času dopustov, ob koncu le-
ta, ko so obračuni, in spomladi.
Drugi problem ni prbblem, ker je
sodelovanje odlično. Stiki z obča-
ni pa tudi niso pomanjkljivi, saj
se delegati srečujejo z njimi po
hišnih svetih, na zborih stanoval-
cev in od tod izvirajo tudi delegat-
ska vprašanja. Opozorila pa bi na
to, da bi krajevne skupnosti, ko
gre za njihova vprašanja, lahko
imele pravico veta, tako kot ga
imajo občine na ravni mesta, re-
publike in zveze. Ni prav, da o
določenem problemu, ki je lasten
samo določeni krajevni skupno-
sti, odločajo drugi, ki zadeve ne
poznajo in se jih ne tičejo.«

BORIS KREN (inž. geodezije):
»Naša delegacija je kar delavna,
čeprav večkrat kdo manjka, a
smo domala. vedno sklepčni. Če
gre za konkretne reči, ki zadevajo
občane same, se ljudje še kako
zanimajo. Ko je tekla razprava o
ambulanti in o napeljavi plina, je
bila dvorana še pretesna. Stik z
bazo imamo, prej nas včasih pre-
ganja občutek, da nimamo kaj do-
sti vpliva na odločitve v občini.
Pritožil bi se nad gradivi. Kaj ne
bi zadoščali samo Izvlečki, saj
nam vendarle primanjkuje pa-
pirja!« A. A.


